



Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen

dchen@rochesterccc.org

Pastor Stone Wang

swang@rochesterccc.org

Rev. Herman Tang

htang@rochesterccc.org

April 21, 2024 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for leadership of our church, especially for the new nominated deacons. For the guidance and wisdom from the Lord will empower current deacons and pastoral staffs in make decisions for the church.

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture

Matthew 5:13-16

Reading

Sermon

Minister Dingli Chen

The fruit of Spirit- Goodness

1. God is good
2. Do good for God is good
3. God is good all the time, do good all the time

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Brother Egan Yip

Chinese Worship
Brother Yaonan Qian

RCCCW Worship
Minister Dingli Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024 年 4 月 21 日 上午十一點十五分

本週禱告焦點:

為我們教會的領袖們禱告，為被新提名的執事們禱告。也為神能夠加添屬天的智慧給執事和教牧同工們能夠來決定教會的各項事工走向。

靜默 [眾坐]

宣召 [眾立]

唱詩

公禱

唱詩 [眾坐]

歡迎與報告

牧禱

讀經

證道

馬可福音 10:17-22 [眾立]

汪牧師

聖靈所結果子之良善 [眾立]

一、神的良善

二、遵守摩西律法中的良善

三、跟從耶穌的良善

回應詩 我愛慕你的律法 [眾立]

三一頌

祝福

默禱 [眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜
葉依芹弟兄

中文崇拜
錢姚南弟兄

西區崇拜
陳定立傳道

報告事項

1. 恭喜鄧牧師和陳慧華牧師昨天在多倫多舉行了婚禮。愿神祝福他們的婚姻！
2. 經過禱告以及與社區家庭溝通，我們決定今年暫停舉辦音樂聖經營。我們繼續仰望神對這項事工的帶領，展望明年。
3. 今年的教會退修會將於國殤日周末 5 月 25-27 在霍頓大學舉行，由蔡景輝牧師主講。報名表可在前廳拿取。
4. 我們正在找人每周一次打掃母堂。這是一個長期、帶薪的職位，如果您或者您有認識的人對此有興趣，請與任何一位執事聯繫。
5. 教會春季大掃除將於 5 月 4 日星期六上午 9 點開始，請大家一起來通過清理教堂內外服事主。
6. 本周六 4 月 27 日有國語團契聚會，講員為汪牧師。

Announcements

1. Congratulations to Pastor Tang and Susanna Tan on their wedding yesterday in Toronto. May God bless them in their marriage!
2. After prayerful consideration and reaching out to families in the community, we have decided to not hold Music and Bible Camp this year. We continue to trust in God's direction for this ministry as we begin to look towards next year.
3. This year's church retreat will be held Memorial Day weekend, May 25th-27th at Houghton University with Pastor King Fai Choi as our speaker. Registration forms can be found in the foyer.
4. We are looking for someone to clean our Penfield building once a week. If you or anyone you know is interested in this long term, paid position, please contact any of the deacons.
5. Our church spring clean-up will be on Saturday, May 4th starting at 9 AM in Penfield. Please come and help in serving the Lord through keeping our building grounds clean.
6. The monthly Mandarin Fellowship meeting will be held on Saturday April 27th, with Pastor Wang sharing a message.